

MINUTES OF PROCEEDINGS

TUESDAY, DECEMBER 19, 1989

(40)

[Text]

The Standing Committee on Environment met *in camera* at 11:15 o'clock a.m. this day, in Room 209 West Block, the Chairperson, David MacDonald, presiding.

Members of the Committee present: Bud Bird, Marlene Catterall, Rex Crawford, Stan Darling, Jim Fulton, Lynn Hunter, David MacDonald, Brian O'Kurley and Louis Plamondon.

Acting Member present: Jack Anawak for Charles Caccia.

In attendance: From the Library of Parliament: Robert Milko, Research Officer. *From the Parliamentary Centre for Foreign Affairs and Foreign Trade:* Bruce Taylor, Research Coordinator; and Dean Clay, Research Officer.

In accordance with its mandate under Standing Order 108(2), the Committee proceeded to examine its future business.

The Chairman presented the Sixth Report of the Sub-Committee on Agenda and Procedure which reads as follows:

SIXTH REPORT

Your Sub-Committee met on Tuesday, December 19, 1989 to consider business of the Committee and recommends the following:

1. That, pursuant to a decision taken by the Committee on November 9, relating to hearings on forestry issues that the Committee convene those hearings during the last week of February 1990.
2. That the Chairman respond to the Chairman of the Agriculture Committee seeking further clarification on the idea of an environmental showcase meeting.
3. That the Report and Action Plan of the House of Commons Task Force on the Environment be circulated to Members of the Committee and that a response be prepared to be sent to the Speaker at the earliest opportunity.
4. That the Committee convene hearings on the Anderson report on oil spills, following the tabling of the Committee's interim report on global warming.
5. That the Committee reconvene its hearings on global warming during the week of January 22, 1990.

It was agreed,—That the report be concurred in.

PROCÈS-VERBAUX

LE MARDI 19 DÉCEMBRE 1989

(40)

[Traduction]

Le Comité permanent de l'environnement se réunit aujourd'hui à huis clos à 11 h 15, dans la pièce 209 de l'édifice de l'Ouest, sous la présidence de David MacDonald (*président*).

Membres du Comité présents: Bud Bird, Marlene Catterall, Rex Crawford, Stan Darling, Jim Fulton, Lynn Hunter, David MacDonald, Brian O'Kurley et Louis Plamondon.

Membre suppléant présent: Jack Anawack remplace Charles Caccia.

Aussi présents: De la Bibliothèque du Parlement: Robert Milko, attaché de recherche. *Du Centre parlementaire pour les affaires étrangères et le commerce extérieur:* Bruce Taylor, coordonnateur de recherche; Dean Clay, attaché de recherche.

Conformément au mandat que lui confère le paragraphe 108(2) du Règlement, le Comité délibère de ses travaux à venir.

Le président présente le sixième rapport du Sous-comité du programme et de la procédure dont la teneur suit:

SIXIÈME RAPPORT

Votre Sous-comité s'est réuni le mardi 19 décembre 1989 pour examiner les travaux du Comité et faire les recommandations suivantes:

1. Que, conformément à une décision prise par le Comité le 9 novembre dernier concernant les audiences sur les questions relatives à la sylviculture, le Comité tienne des audiences durant la dernière semaine de février 1990.
2. Que le président réponde au président du Comité de l'agriculture pour obtenir plus de détails au sujet du symposium sur l'environnement.
3. Que le rapport et le plan d'action sur l'environnement de la Chambre des communes soient distribués aux membres du Comité et qu'une réponse soit rédigée pour être envoyée au Président le plus tôt possible.
4. Que le Comité tienne des audiences sur le rapport Anderson concernant les déversements de pétrole lorsque le rapport provisoire du Comité sur le réchauffement de la planète aura été déposé.
5. Que le Comité reprenne ses audiences sur le réchauffement de la planète durant la semaine du 22 janvier 1990.

Il est convenu,—Que le rapport soit adopté.